
Zápis ze 7. zasedání Zastupitelstva městské části Opava 
-Komárov konaného dne 6. května 2019 v 18.15 hod. v zasedacím 
sále Obecního domu v Opavě-Komárově 
 
Přítomni: Ing. Lumír Měch, Ing. Jiří Bittner, Ludmila Říčná, Mgr. Bc. Milan Trulej, Bc. Eva 
Murová, MVDr. Radka Žůrková, Ing. Michal Kubesa, Karel Neuwirth, Ing. Drahomíra 
Kozárková, Bc. Jiří Kubesa 
 
Omluveni: V. Vicherek 
 
7. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni Ing. J. Bittner a Ing. D. Kozárková a zapisovatelkou  
Ing. D. Kozárková. 
PRO 10        PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl schválen program uvedený v pozvánce. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
3. Kontrola usnesení 
Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Úkoly byly průběžně plněny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
 
4. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden – duben 2019 a skutečností 
k 30.4.2019. 
Rozpočet na rok 2019 byl schválen ve výši 7.001,00 tis. Kč, z toho rezerva na kapitálové 
výdaje činí 1.000,00 tis. Kč. V měsíci březnu 2019 byla do rozpočtu převedena rezerva 
minulých let ve výši 3.990,270 tis. Kč. Upravený rozpočet k 30.4.2019 činí 10.994,599 tis. 
Kč. Ve výdajích bylo k 30.4.2019 vydáno 1.324,71605 tis. Kč. Do příjmů bylo vybráno 
86,02488 tis. KČ.  Zůstatek k 30.4.2019  činí 9.755,90783 tis. Kč. 
Zastupitelé byli seznámeni s úhradou faktur za duben 2019. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
5. Schválení dodavatelů stavebních úprav bývalé školní družiny v hasičárně 
Z důvodu plánované výstavby části mateřské školy v Komárově – budova „okal“ je třeba 
přemístit 1 oddělení mateřské školy do prostor bývalé školní družiny. Na minulých 
zasedáních byl projednán rozsah stavebních úprav školní družiny. Opravu topení, dodání kotle 
a dodávku a montáž zdravotechniky provede firma PlyVoTop s.r.o. Bourací zednické, 
obkladačské práce vč. materiálu a likvidace odpadu provede firma HKS stavební s.r.o. 
PRO 10       PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
6.  Dohoda o provedení práce na údržbu aleje javorů na ul. Podvihovské 
Po vysazení aleje javorů na ulici Podvihovské směrem k drůbežárně je třeba zajistit 
pravidelnou údržbu, kterou provádí pan J.S. Jedná se o přesazování a střih dřevin, výměnu 
kolíků a chrániček proti okusu a další práce. 



Starosta navrhuje sjednat dohodu o provedení  s panem J.S.  Zastupitelé dohodu o provedení 
práce dle přílohy usnesení schvalují. 
PRO 10     PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
7. Záměr pronájmu reklamní plochy 
Pronájem reklamní plochy na pozemku parc. č. 1096 nájemcem firmou Vikpap s.r.o. končí 
k 31.8.2019. Zastupitelé se dohodli na záměru pronájmu této reklamní plochy na panelu  
o výměře 12,24 m2 na pozemku parc. č. 1096. 
PRO 10     PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
 
8. Žádosti, stížnosti 
A. Žádost o finanční příspěvek Základní kynologické organizace Kylešovice 
Zástupce Základní kynologické organizace Kylešovice, jehož členy jsou komárovští občané, 
podal žádost o finanční příspěvek na akce pořádané v měsíci červnu 2019. 
Zastupitelé po diskuzi schválili finanční příspěvek ve výši 5 tis. Kč. 
PRO 10     PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
B. Žádost paní K.Š. o řešení parkování na ul. Kravařovská 
Již na minulém zasedání se řešil podnět občana k parkujícím vozidlům na ul. Kravařovská, 
která znemožňují pohyb chodců po chodníku. Podnět řešila MPol Opava. Na dnešní zasedání 
podala žádost paní K.Š. o řešení parkování na této ulici. Zastupitelé pověřili starostu o řešení 
situace související s parkováním na ul. Kravařovské ve spolupráci s Odborem dopravy MMO. 
PRO 10     PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
9. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Informace o přerušení dodávky elektřiny v určitých lokalitách v Komárově 
Starosta informoval, že dne 15.5.2019 v době od 8,00 hod. do 14,00 hod. bude v určitých 
lokalitách Komárova přerušena dodávka elektřiny. Bližší informace jsou uvedeny  
na webových stránkách Komárova. 
 
B. Informace o skládce na místním hřbitově  
Starosta podal informaci o skládce, která se vyskytla na místním hřbitově. Jedná se o hromadu 
hlíny, se kterou je manipulováno. 
 
C. Informace o ordinaci dětské lékařky v Komárově 
Na minulém zasedání byl starosta pověřen jednáním s dětskou lékařkou – MUDr. Hnízdovou 
o nabídce volných zrekonstruovaných prostor bývalé ordinace dětské lékařky v Obecním 
domě v Komárově. Pronájem těchto prostor současnému nájemci bude ukončen k 30.6.2019. 
Z jednání vyplynulo, že dětská lékařka nemá v současnosti kapacitu, aby rozšířila svou 
lékařskou praxi do ordinace v Komárově. Do budoucna však přislíbila možné využití ordinace 
pro další lékařskou praxi. 
 
D. Organizace Dětského dne v Komárově 
Zastupitelé projednali organizace Dětského dne, který se bude konat v neděli 2.6.2019 
v areálu za Orlovnou. 
 
 
 



E. Informace pana J. Pěluchy 
Pan J. Pělucha, rodák z Komárova, zaslal na ÚMČ Komárov informace týkající se jeho 
soukromé cestovatelské akce s názvem „Rodná hrouda“. Během svého 30-tidenního putování 
po okolí Opavy hodlá pan J.P. navštívit 250 míst v okolí. Pan J.P. oslovil okolní obce 
s požadavkem, která zajímavá místa  by měl navštívit. 
 
10  Závěr 
Příští zasedání zastupitelstva se uskuteční v pondělí 3. června 2019 v 18,15 hod. v zasedacím 
sále ÚMČ Komárov. 
 
Zapsala: Ing. Drahomíra Kozárková 
 
Opava-Komárov  6. května 2019 
 
 
 
Ověřili: 
 
Ing. Jiří Bittner  
 
Ing.Drahomíra Kozárková 
 
 
Ing.Lumír Měch - starosta 
 
 
 
 
 


